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                                                                                Záznam  
                      zo zasadnutia Komisie školstva pri MsZ, 11. 4. 2024, MsÚ Spišská Nová Ves  
  
Prítomní:  

1. Mgr. Jozef Kačenga, predseda komisie školstva 
2. Ing. Vladimír Jančík 
3. Mgr. Mariana Kacvinská, Dis. art.   
4. Mgr. Judita Iľašová 
5. Mgr. Miriam Nevyjelová 
6. Mgr. Júlia Čurillová, garant za školstvo 
7. JUDr. Radka Romaňáková, Správa školských zariadení 
8. Ing. Eva Štubňová, zapisovateľka 

 Nezúčastnili sa: 
1. RNDr. Ladislav Ruttkay 
2. Mgr. Jana Marcinčinová 
3. Ing. Mária Hvizdošová 

 
Miesto zasadnutia: malá zasadacia miestnosť  MsÚ Spišská Nová Ves 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Delegovanie zástupcov mesta do orgánov školskej samosprávy z dôvodu ukončenia funkčného obdobia 

týchto orgánov a s tým súvisiaceho zániku členstva doterajších zástupcov mesta 
3. Rôzne 
4. Záver 

 
K bodu 1 : 
Prítomných privítal predseda Komisie školstva Mgr. Jozef Kačenga. Z 8 členov komisie boli prítomní 5.  
K bodu 2 : 
Mgr. Júlia Čurillová informovala o delegovaní zástupcov mesta do orgánov školskej samosprávy z dôvodu ukončenia 
funkčného obdobia týchto orgánov, a s tým súvisiaceho zániku členstva doterajších zástupcov mesta. Delegovaní 
zástupcovia mesta sú v prílohe tejto zápisnice. 
K bodu 3 : 
Mgr. Júlia Čurillová informovala o dianí na oddelení školstva a o pripravovaných podujatiach: 

 17. 4. 2024 sa uskutoční pracovné stretnutie s riaditeľmi škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta, na ktorom 
sa bude prejednávať pracovný poriadok škôl s tým, že by sa malo zjednotiť uplatňovanie práce nadčas 
a čerpanie náhradného voľna pre všetky školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta, 

 21. 5. 2024 sa uskutoční porada riaditeľov škôl školských úradov Spišská Nová Ves a Smižany. Pozvanie na 
porade potvrdila hlavná školská inšpektorka Mgr. Alžbeta Štofková Dianovská 

 16. 4. 2024 sa bude konať metodický deň pre vychovávateľky ŠKD, 

 19. 4. 2024 sa bude konať metodický deň pre učiteľov ZŠ,  

 riešime havarijnú situáciu v ZŠ Nad Medzou -  kanalizáciu, 

 v rámci podujatia  Mesto plné detí, organizujeme Večerný beh mestom, 

 22. 5. 2024 navštívime partnerské mesto Havličkův Brod za účelom výmeny skúseností, zúčastnia sa vedenie 
mesta, riaditelia škôl a školských zariadení a zamestnanci oddelenia školstva, 

 14. 6. 2024 sa uskutočnia Spišské športové hry detí a mládeže s regionálnou pôsobnosťou, pozvanie prijali aj 
účastníci z partnerského mesta Havličkův Brod. 

Mgr. Jozef Kačenga informoval o stretnutí s  predsedom odborov p. Ondekom a informoval o pripravovaných 
zmenách na úseku školstva (zvýšenie platov PZ a pod.) 
Mgr. Mariana Kacvinská, Dis. art.  informovala o účasti na zasadnutí Asociácie ZUŠ, kde odznelo, že od 1.1.2025 
budú ŠKD a MŠ financované z prenesených kompetencií štátu. 
Ing. Vladimír Jančík požiadal, aby ak bude v budúcnosti nejaká žiadosť o zriadenie súkromnej školy, aby boli 
kompletné materiály zaslané členom komisie školstva v dostatočnom predstihu, aby si ich každý mohol pred komisiou 
školstva naštudovať, v opačnom prípade žiadosť navrhuje neprejednávať, keď nebude spracovaná tak, ako má byť, 
aby sme sa tým nezaoberali narýchlo s neúplnými informáciami, ako to bolo v prípade žiadosti p. Marcinčina na 
predchádzajúcom zasadnutí komisie školstva. 
 
V závere zasadnutia Mgr. Jozef Kačenga poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 
UZNESENIE: 
Komisia školstva prerokovala návrh na delegovanie zástupcov mesta do rád škôl. 
Komisia školstva  o d p o r ú č a tento návrh. 
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V závere zasadnutia Mgr. Jozef Kačenga poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
 

  
 
                                       Mgr. Jozef Kačenga, v. r. 
                 predseda Komisie školstva 
 
 
Zapísala: Ing. Eva Štubňová, 11. 4. 2024 


